



KITZIG INTERIOR DESIGN

LIPPSTADT, BOCHUM, DÜSSELDORF, MUNICH / GERMANY

Thinking global | Global denken

Kitzig Design Studios has already realized more than 600 projects throughout the world. A strong international team consisting of more than eighty interior architects, designers and project managers operates from its locations in Lippstadt, Bochum, Düsseldorf and Munich. In 2018, Kitzig Interior Design, which was founded by Olaf Kitzig in 1998, took over the planning and realization of the public areas and exclusive Cliff Suites of Seven Pines, Ibiza's luxury five-star resort, which is now included in the list of the "Leading Hotels of the World." All of the restaurants, bars, spas and multi-functional event areas were designed and implemented by Kitzig.

Bereits über 600 Projekte hat Kitzig Design Studios weltweit realisiert. Von den Standorten Lippstadt, Bochum, Düsseldorf sowie München aus agiert ein über 80 Köpfe starkes internationales Team aus Innenarchitekten, Designern und Projektmanagern. 2018 übernahm Kitzig Interior Design, 1998 von Olaf Kitzig gegründet, die Planung und Realisation der öffentlichen Bereiche sowie der exklusiven Cliff Suites des 5-Sterne-Luxusresorts Seven Pines auf Ibiza, das inzwischen in der Liste der Leading Hotels of the World steht. Unter anderem sämtliche Restaurants, Bars, Wellnessbereiche sowie die multifunktionalen Veranstaltungsbereiche wurden von Kitzig umgesetzt.



In the lobby, bright, natural colors create a light, authentic ambience. The open-plan design shows off the furnishings of the restaurant *The View* (left page) and the *Cliff Suite* (below) to their best advantage. Stainless steel, oak, bronzed glass and high-gloss surfaces comprise the interiors' essential materials.

In der Lobby schaffen helle Naturtöne ein natürliches, leichtes Ambiente. Auch die Einrichtung des Restaurants *The View* (linke Seite) und der *Cliff Suite* (unten) lebt von der offenen Bauweise. Edelstahl, Messing, Naturstein, Eiche, bronziertes Glas und hochglänzende Flächen sind die wesentlichen Materialien in den Innenräumen.

